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امام جمعه لامرد؛

هیأت و مجالس امام حسین باید محلی برای دشمن شناسی و تحریم کالاهای دشمن باشد
اجتماع بزرگ هیئات، مداحان و تعزیه داران شهرستان لامرد برگزار شد.

به گزارش خبر پایگاه خبری تصمیم۲۴، در نماز جمعه شهرستان لامرد اجتماع بزرگ هیئات، مداحان و تعزیه داران شهر لامرد با حضور حجتالاسلام
والمسلمین آزاد امام جمعه، سرهنگ لشکری فرمانده انتظامی و با حضور مسئولین هیآتها، جمعی از مداحان و مسئولین تعزیههای شهرستان لامرد

برگزار شد.

امام جمعه لامرد در این دیدار با اشاره به اینکه توفیق خدمت در دستگاه امام حسین علیه السلام اجر بسیار بزرگی است خاطرنشان کرد: خدا را شاکر و
سپاسگزاریم که امسال هم ما توفیق خادمی در مجالس اباعبدالله الحسین علیه السلام را داشته باشیم که برای زندگی دنیایی و اخروی ما بسیار حائز

اهمیت است.

حجت الاسلام آزاد در ادامه با اشاره به روایت نبی خاتم حضرت محمد صلی الله علیه و آله که می فرمایند: إِنِّی تَارِکٌ فِیکُمُ اَلثَّقَلَیْنِ مَا إِنْ تَمَسَّکْتُمْ بِهِمَا
لَنْ تَضِلُّوا بَعْدِی کِتَابَ اَللَّهِ وَ عِتْرَتِی أَهْلَ بَیْتِی وَ إِنَّهُمَا لَنْ یَفْتَرِقَا حَتَّى یَرِدَا عَلَیَّ اَلْحَوْضَ همانا من دو چیز گرانبها در میان شما مىگذارم که اگر شما بر آن
دو چنگ بزنید هرگز گمراه نخواهید شد افزود: بعد از من یکى کتاب خدا و دیگرى فرزندان من است این دو از هم جدا نمیشوند تا اینکه بر من وارد

شوند و در کنار حوض باشند.

وی ادامه داد: مجالس اهلبیت علیهم السلام و بالاخص مجلس امام حسین علیه السلام باید با قرآن هم آمیخته شود چرا که اگر در این مجالس ما به
قرآن برسیم و قرآن ما را به اهلبیت برساند سربلند خواهیم بود ولی اگر مجالس ما تک بعدی شود و فقط اهلبیتی باشد این روایت پیامبر اجرا نشده

است.

امام جمعه لامرد افزود: در این ایام خوب است طبق سفارش امام خامنه ای عزیز قبل از شروع منابر سوره فتح تلاوت شود که هم باعث متبرک شدن
مجالس ما خواهد بود و هم به رهنمود امام امت عمل کرده ایم.

وی گفت: وقتی به حادثه کربلا نگاه می کنیم آنهایی که در کوفه مسلم را تنها نگذاشتند و تا آخر پای او ایستادند عاقبت بخیر شدند و به قافله کربلا
رسیدند امروز هم هر کس این مسلم زمانه را یاری دهد در پیشگاه حضرت احدیت رو سفید خواهد شد.

امام جمعه لامرد در پایان با اشاره به دشمن شناسی در مجالس و هیئات افزود: هیأت های ما باید محلی برای دشمن شناسی باشد و اگر در مجالس
امام حسین و هیأت ها هنوز کالاهای اسرائیلی استفاده می شود یعنی دشمن را نشناخته ایم.


